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Blíží se svátky, které jsou pro mnohé těmi nejkrásnějšími

v roce. Lidé se těší na setkání s nejbližšími během kouzelné

vánoční atmosféry a podřizují tomu poslední dny, týdny i

měsíce. Zdá se, že systém funguje tak, jako před začátkem

energetické krize. To je ale bohužel jen hodně naivní sen.

Je mezi námi mnoho těch, kterým současná pětikoalice

zničila či ničí život. Za pomoci firem, které velmi dobře

prosperují z neštěstí druhých. Je drsnou realitou, že právě

během těch nejkrásnějších svátků bude mnoho lidí
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smutných. Dopadli na ně totiž důsledky činnosti

likvidačního komanda SPOLU. A mnoho dalších žije

v nejistotě, protože neví, co bude dál…

Arogance pětikoalice je cítit z každého jejího kroku, a to že je nejhorší

vládou v historii, již chápou i malé děti. Žádná ochota lidem pomoci,

žádné sociální cítění, prostě jen zlo a arogance. Máme dostatek

elektrické energie, levně ji vyrábíme, a přesto nejsme schopni či

ochotni ji výhodně poskytnout našim lidem. A ptám se, proč ČEZ i

přes rekordní zisky není schopen či ochoten pomoci lidem?

Že by byl problém s těmi 30 % minoritních vlastníků? Proč

má do našeho energetického komfortu mluvit menšina,

která ani není z České republiky? No tak fajn, pojďme se jich

zbavit! Měsíce se mluví o znárodnění ČEZu, ale ono se stále jen

mluví. A lidem je hůř a hůř. Fiala má totiž mnohem důležitější

starosti než o český lid. Je tak zaměstnán líbáním bruselsko-

ukrajinských pozadí, že mu na našeho občana prostě nezbývá čas.

Mě osobně nezajímají potřeby minoritních vlastníků, ale chci levné

energie, tak jako miliony spoluobčanů. Přestaňme cokoli žádat, a

začněme nařizovat. Nařiďme tedy svým zaměstnancům, aby

neprodleně začali řešit odkup minoritních podílů. No jo, ale on nám

fialový Péťa bude zase nalhávat, že nejsou finance atd. Takže další

nařízení směrem nahoru. Přestaňte podporovat konflikt komedianta

v teplákách a starejte se o český lid! Nechceme a nebudeme nadále

podporovat Ukrajinu! Nejdříve se vláda musí postarat o naše lidi a

pak se může vtírat, kam jí dovolíme. Zdražování nebere konce a vláda

čeká. Na co, až si zvolí Pavla nebo Nerudovou a ti jim budou

pomáhat legalizovat další připravené zlo?

ČEZ je stále ještě český podnik, a proto je nutné si na něj posvítit. A

svítit levně, tak, aby byl občan spokojený. Nechceme obavy

z budoucnosti, nechceme vypínání elektřiny způsobené selháním

vlády. A proto: Už ani korunu na Ukrajinu!
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Otázkou je, kolik potřebných obyvatel České republiky bude letošní

svátky slavit bez rozsvíceného vánočního stromečku a bez možnosti

ohřát se. Bude nutné oživit levicově zaměřené politické spektrum,

protože lid vládu nezajímá.

David Tygr Ploc, předseda strany DOMOV

 

 


